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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kifinanszírozta a hirdetéseket?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gyurcsány Ferenc Miniszterelnök Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az elmúlt időszakban, több sajtótermékben egész oldalas fizetett hirdetés jelent meg, melyben
a Gazdasági és Közlekedési Miniszter, Kóka János a bizonyítványát magyarázta . Miközben a
szociális, egészségügyi, ifjúsági, sport, önkormányzati és egyéb területeken dolgozó
képviselők állandóan azt tapasztaljuk, hogy a polgárok életszínvonalát emelő ellenzéki
indítványokat anyagiak hiányában utasítja el a kormánypárti többség, a kormányt dicsőítő
hirdetésekre van pénz .

Kérdezem ezért Miniszterelnök Urat :

Ki finanszírozta a hirdetéseket?
Mennyibe került az adófizetőknek összesen a hirdetés?
Tételesen mely médiumokban, mely cégeknél és mennyiért hirdettek?
Milyen szempontok alapján választották ki, mely médiumokban hirdetnek?
Miért kell olyan hirdetéseket finanszírozni az adófizetők pénzéből, amely olyan információkat
tartalmaz, amelyet az érdeklődők amúgy is megszerezhetnek?

Megtisztelő válaszát köszönöm .

Budapest, 2005 . december 19 .
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